



{youtube}https://www.youtube.com/watch?v=DjcQ7cQZt0I{/youtube}

Euskadi-Cubak, Kubarekiko adiskidetasun eta elkartasun elkartea, 2014. urtean, 25 urte betetzen ditu jaio zenetik. Euskal Herrian, Euskadi-Cubak, gure herrialdeko beste erakunde eta kolektibo internazionalistekin ekintzak koordinatzen ditu. Eta bere fundazioik 25 urte pasa ondoren, Irlarekiko elkartasuna garatzen jarraitzen dugu, zeren eta 90ko hamarkadaren hasierako kanpainatan esaten genuen bezala: “Blokeoa aurrera doa. Elkartasuna, ere”. Musika: Orlis Pineda.

VER SERIE COMPLETA DE 4 SPOTS:

- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Ahots anitzak Kubako Iraultzaren alde \(1\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Voces diversas con la Revolución cubana (1)
- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Elkartasun mota guztiak Kubako Iraultzaren alde \(2\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Todas las formas de solidaridad con la Revolución cubana (2)
- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Elkartasuna munduko heririk solidarioenarekin: Kuba \(3\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Solidaridad con Cuba, el país más solidario del mundo (3)
- [**Euskadi-Cuba, 25 urte: Kubako Iraultzaren ereduarekin bat \(eta 4\)**](#)
Euskadi-Cuba, 25 años: Apoyando el ejemplo de la Revolución cubana (y 4)

Euskadi-Cuba, 25 años: Apoyando el ejemplo de la Revolución cubana

Este es el cuatro y último spot que ha editado Euskadi-Cuba, con música del trovador cubano Orlis Pineda. En 2014 se cumplen 25 años del nacimiento de esta asociación vasca de amistad y solidaridad con Cuba. En Euskal Herria (País Vasco), la asociación Euskadi-Cuba coordina acciones con otras organizaciones internacionalistas y colectivos sociales. Y 25 años después de su fundación, sigue desarrollando la solidaridad con la Isla porque, como decían en las

campañas de comienzos de los años 90: "El bloqueo continúa. La solidaridad, también".

Hola, soy salvadoreño y actor. Valoro el gran papel que tiene la cultura en Cuba. Un ejemplo para nuestros países. Por eso colaboro con EUSKADI-CUBA. Sergio

Me interesan las alternativas a este modelo económico depredador de la naturaleza. Soy socio de EUSKADI-CUBA porque considero que Cuba, sin un país perfecto, es un ejemplo en sostenibilidad y respeto al medio ambiente. Toño

Porque Cuba es el país más avanzado del mundo en el desarrollo de programas masivos de agroecología y agricultura urbana. José Luis Gómez

Porque Cuba, a pesar de sus carencias materiales, tiene un alto desarrollo humano y una baja huella ecológica, siendo el único país sostenible del mundo. Cova

Cuba apuesta por una riqueza que sea para todos y todas. Por eso impulsa el software libre. Dani

Porque Cuba ha conseguido, sin aplicar ninguna ley de cuotas, la paridad entre hombres y mujeres en su parlamento nacional. Kili

Porque la Revolución cubana es un proceso que reconoce sus errores y está en un importante proceso de cambios decidido por toda la población. Ivana

Porque allí las grandes decisiones se toman de otra manera. Por ejemplo: los cambios económicos en Cuba no se han impuesto por decreto, sino que han salido de decenas de miles de asambleas, con la participación de todo el pueblo. ¿Podemos decir lo mismo aquí? Txus

Porque en el mundo hay 100 millones de niños y niñas viven en la calle, y 250 millones trabajan. Ninguno vive en Cuba. Ana

Porque Cuba es el único país de América Latina sin desnutrición infantil, según UNICEF. María Elena

Porque en Cuba la educación es totalmente gratuita, incluida la universitaria, incluidos los libros y las residencias. Eisa

Porque en Cuba el derecho a la educación se garantiza también en las zonas rurales y de montaña, donde existen decenas de escuelas con sólo un alumno o alumna. Pilar

Porque Cuba es el país con la menor tasa de mortalidad infantil de América, incluidos EEUU y Canadá. Maykel

Soy payasa. Y si hay algo que me gusta de Cuba es que, ante las dificultades, su pueblo nunca pierde la alegría, la sonrisa y el valor de la solidaridad. Rakel

Euskadi-Cuba, 25 urte: Kubako Iraultzaren ereduarekin bat

Euskadi-Cubak, Kubarekiko adiskidetasun eta elkartasun elkartea, 2014. urtean, 25 urte betetzen ditu jaio zenetik. Euskal Herrian, Euskadi-Cubak, gure herrialdeko beste erakunde eta kolektibo internazionalistekin ekintzak koordinatzen ditu. Eta bere fundazioak 25 urte pasa ondoren, Irlarekiko elkartasuna garatzen jarraitzen dugu, zeren eta 90ko hamarkadaren hasierako kanpainatan esaten genuen bezala: “Blokeoa aurrera doa. Elkartasuna, ere”. Musika: Orlis Pineda.

Kaixo, salvadorreñoa eta aktorea naiz, eta Kubaren kulturak duen rol handia baloratzen dut. Gure herrietzako benetako eredua da. Horregatik Ecrekin kolaboratzen dut. Sergio

Naturarekiko harraparia den eredu ekonomiko honekiko alternatibak interesatzen zaizkit. Nahiz eta Kuba herri perfektua ez izan, jasangarritasun eta ingurunearekiko begirune eredua dela uste dudalako EUSKADI-CUBAko bazkidea naiz. Toño

Kuba munduko nekazaritza-ekologiko eta hiri-nekazaritzako programa masiboetako garapenean herririk aurreratuena delako. José Luis Gómez

Kubak, gabezia materialen gainetik, giza garapen maila handia duelako eta aztarna ekologiko txikia. Hau da, munduko herrialde jasangarri bakarra da. Cova

Kuba guztiontzako aberastasunaren alde dago, eta horregatik software librea bultzatzen du. Dani

Kuota legerik ezarri gabe, Kubak bere nazio-parlamentuan gizon eta emakumeen arteko berdintasuna lortu duelako. Kili

Kubatar Iraultza bere akatsak onartzen dituen prozesua delako, eta bizilagun guztiekin erabakitako aldaketa prozesu garrantzisu batean dagoelako. Ivana

Han erabaki garrantzitsuak beste era batera hartzen direlako. Adibidez: Kuban, aldaketa ekonomikoak ez dira dekretuz inposatu, hamaika biltzarretik irten dira, herri guztiaren partaidetzarekin. Gauza bera esan dezakegu munduko alde honetan? Txus

Munduan 100 milio ume kalean bizi direlako eta 250 milioik lan egiten dute. Horietako bat ere ez dago Kuban. Ana

UNICEF-ek dioenez, Kuba desnutriziorik gabeko Latinamerikako herri bakarra da. María Elena

Kuban heziketa guztiz debalde delako, unibertsitate- heziketa, liburu eta ikasle- egoitzak barne.
Eisa

Kuban hezkuntza eskubidea landa eta mendi zonaldeetan bermatzen baitelako, ikasle bakar bateko hamarnaka eskola existituz bertan. Pilar

Kuba haur-heriotz tasarik txikiena duen herria delako Amerika osoan, Estatu Batuak eta Kanada barne. Maykel

Ni pailasoa naiz. Eta Kubak duen zerbaite gustatzen bazait zera da: zailatasunaren aurrean, galtzen ez duen irria, alaitasuna eta elkartasunaren balioa. Rakel